
 
 

                                                                                            Pan 
                                                                                                   Jan Szymczyszyn 
                                                                                                   Radny Rady Miejskiej 
             w Sulęcinie 
 
Nasz znak: S.0003.2.2022                                              24 marca 2023 roku 

 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą oświetlenia ulicy Spokojnej w 

Sulęcinie informuję, że w budżecie Gminy Sulęcin na rok 2023 nie zostały przewidziane 

środki finansowe na wykonanie w/w oświetlenia drogowego. 

Pana interpelacja, jak i wniosek mieszkańców w tej samej sprawie, zostały 

zarejestrowane jako wniosek do projektu budżetu Gminy Sulęcin na rok 2024. W związku 

z tym, iż zatwierdzenie budżetu na rok 2024 przez Radę Miejska w Sulęcinie nastąpi do 

końca roku 2023, dopiero pod koniec roku będzie można odpowiedzieć, czy zadanie to 

znajdzie się w budżecie Gminy na przyszły rok i będzie możliwe do wykonania. 

 

 

          

 
z poważaniem 

 
 
 
 
 

Do wiadomości 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

 

 

 

 

Sprawę prowadzi: 
Iwona Kaszuba – Sekretarz Gminy 
Tel. 95 777 0 905  
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